

# SECRET

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

No. 0004  
SECRET/294/Add.1  
19 May 1983

Original: English/  
anglais

ARTICLE XXVIII:5 NEGOTIATIONS

SCHEDULE XVIII - SOUTH AFRICA

Addendum

The following communication, dated 11 May 1983, has been received from the Permanent Mission of South Africa.

I have the honour to refer to document SECRET/294 dated 13 September 1982 and to inform you that the South African Government has, after consultations with interested contracting parties, decided to withdraw the notification of unbinding of the concession under item 73.18 in Schedule XVIII - South Africa.

NEGOCIATIONS AU TITRE DE L'ARTICLE XXVIII:5

LISTE XVIII - AFRIQUE DU SUD

Addendum

La Mission permanente de l'Afrique du Sud a fait parvenir au secrétariat la communication suivante en date du 11 mai 1983.

Me référant au document SECRET/294 du 13 septembre 1982, j'ai l'honneur de vous informer qu'après avoir procédé à des consultations avec les parties contractantes intéressées le gouvernement sud-africain a décidé de retirer sa notification concernant le retrait de la concession au titre de la position 73.18 de la Liste XVIII - Afrique du Sud.